
Vretstorps IF 
Styrelsen 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 2009-03-16 
 
Närvarande: Sanna Bergman, Kennet Oskarsson, Per Karlsson, Ulrika Eriksson, Anette 
Wiberg, Andreas Österlund (del av mötet) och Helena Blückert. 
 
§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Sanna Bergman hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet. 
 
§2. Fastställande av dagordning 
Följande dagordning föreslås och godkänns: 

• Godkännande av dagordning 
• Val av protokolljusterare 
• Styrelsens konstituerande 

Val av sekreterare 
Val av kassör 

• Hemsida info 
• Bingolottoprenumeration/LDG 
• Ekonomi 
• Sektionerna 
• Sommarfest 
• Friidrott/skola 
• Mopperally nationaldagen 
• Övriga frågor 

 
§3. Val av protokolljusterare 
Ulrika Eriksson väljs av styrelsen till justerare jämte ordföranden. 
 
§4. Styrelsens konstituerande  
Styrelsen godkänner Per Karlsson till kassör, och Helena Blückert till sekreterare. 
 
§5. Hemsidan info 
Karin Lovebacke jobbar med hemsidan i formatet ”Laget” och ”Klubben”. Tanken är att varje 
lag ska representeras på hemsidan och detta ska administreras och hållas uppdaterat av 
intresserad förälder eller någon lagledare. Utbildning i hur man använder sidan ger Magnus 
Furuholm. Karin Lovebacke har varit i kontakt med alla ledare och givit information om 
detta. 
 
§6. Bingolotto/ LDG 
Diskussion förs angående bingolottförsäljning. Styrelsen beslutar att avvakta i denna fråga.  
Vi kan dock konstatera att Åke gör ett mycket bra jobb i att sälja lotter. 
En första kontakt har tagits med LDG, ett företag som säljer och levererar hushållsprodukter 
bland annat. Tanken är att vi på detta sätt kan få in pengar genom försäljning av dessa 
produkter. Allt sker via nätet och mer information (priser, tillvägagångssätt etc.) kommer att 
komma. Sanna Bergman håller i detta. 
 



 
 
§7. Ekonomi 

• Per håller på att sätta sig in i arbetet som kassör. Sanna och Per kommer att sätta sig 
ner och se över budgetförslaget inför kommande år. 

• Per printar ut en ny medlemslista och ledarna ska undersöka att alla spelare har betalt 
medlemsavgiften. Spelare som inte har betalt, får inte spela eller träna. Detta beror på 
att försäkringen inte täcker, om det skulle hända något. 

• Föreningen har bonus kvar på Stadium och snart löper kontraktet ut med dem. Sanna 
tror att vi har till årsskiftet på oss att utnyttja bonusen. Stefan Jansson och Andreas 
Österlund håller i detta och undersöker om det finns andra sportföretag att göra affärer 
med. 

• Alla inköpsplaner måste delges Per Karlsson innan de görs.  
• Inventering av förrådet ska ske lördag 20/3 mellan 10-12. Vad behöver vi köpa in? 

Vad har vi? Sanna har mailat alla lagledare och åtminstone en bör komma ner och se 
över sitt lags matriel. Diskussion förs om hur vi vill ha det i förrådet. Behöver vi tänka 
om? Bygga om? 

• Sanna har pratat med banken. Hon skickar in dagens protokoll och därefter kan Sanna 
och Per bli firmatecknare för VIF. 

• 24/3 kommer en energirådgivare från Hallsbergs kommun för att se över 
energiförbrukningen på anläggningen. Magnus Fahlström och Tomas Maltvik kommer 
att närvara och skriva ner vad som sägs. 

• Diskussion förs angående VIF´s anställda. Sanna tar kontakt med Arbetsförmedlingen 
och ser över vilken stöttning vi kan få där. Beslut redovisas vid nästa styrelsemöte. 

• Ungdomsgården försvinner från VIF´s lokaler innan sommaren. Diskussion angående 
detta förs och vi konstaterar att det försvinner en del pengar i och att de flyttar. 

• Sanna gör en skrivelse till kommunen och undersöker möjligheterna för mer bidrag 
angående skötsel av anläggningen. Vår maskinpark bör ses över. Vad kostar det? Vem 
betalar? 

 
§8. Sektionerna 
Gymnastiken: Ett önskemål har kommit från ledarna att Sanna ska komma och hälsa på 
en måndag eller torsdag. Sanna noterar och lovar att dyka upp. 
Fotboll: Tisdag 17/3 är det möte angående fotbollsskola.  
Pingis: Anette kör på som vanligt. 2 nya ledare bör rekryteras då Anette slutar efter den 
här terminen. Diskussion förs om att skicka ut lappar till föräldrar för att undersöka om 
någon annan vuxen kan ta vid. 
 
§9. Sommarfest 
En festkommité har utsetts för sommarfest. Folkets park är bokad till den 27/6, en lördag. 
Styrelsen godkänner att de fortskrider. Kommitén består av Conny Eriksson, Lena 
Birgersson, Karin Lovebacke och Gustav Larsson. 
 
§10. Friidrott/ skola 
Då det har förekommit mycket bråk och otrivsel på rasterna i skolan har VIF erbjudit att 
skolbarnen kan få använda friidrottsanläggningen under överinseende av någon vuxen 
från skolan. I samband med detta kan det utrönas om det finns intresse för friidrott. 
Stig Pettersson har på Sannas uppdrag inventerat förrådet av friidrottsmatriel. Listan är 
något oklar så Sanna tar en ny kontakt med Stig. 
 



 
 
§11. Mopperally på nationaldagen. 
Mikael Gustavsson har åtagit sig att vara general för detta evenemang. Han kallar till 
möte. 
 
§11. Övrig frågor 
Per undrar om det går en automatisk beställning av sand till gräsytorna varje år. Sanna 
undersöker detta. Styrelsen betlutar att vi avstår sand detta år, för att eventuellt återuppta 
sandningen till nästa år. 
 
§12 Mötets avslutande. 
Mötet avslutas, nästa möte 2009-04-14 klockan 19.00. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Helena Blückert 
 
 
 
Justeras 
 
 
Sanna Bergman   Ulrika Eriksson 

 
 

 
 

 


